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Z A P I S N I K
sa 118. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 10. travnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO,  Davorka
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Ivana
Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića
„Hlojkica“ Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen
Rački,  Javna  vatrogasna  postrojba  Delnice,  Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC  Delnice,  Martina
Petranović,  službenica  Stručne  službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,  samouprave  i  uprave  i
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Indira Rački Joskić umjesto koje sjednici prisustvuje
Ivana Pleše, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Dario Medvedec
umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje  Davorin  Klobučar,  Dragan  Abramović  umjesto  kojeg  sjednici
prisustvuje Dražen Rački.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

TOMISLAV MRLE
- Izašao je prvi broj Službenih novina Grada Delnica koji je tiskan u 15 primjeraka i za koji su

dobivene sve suglasnosti. Bilo bi dobro kada bi naše javne ustanove i trgovačka društva ovdje
objavljivale  svoje  najvažnije  akte.  Gradonačelnik  je  zatražio  da  se  čitanje  i  traženje
dokumenata omogući i elektroničkim putem.

- S obzirom na dobivenu žalbu za zapošljavanje u JUO potrebno je proučiti  materijale radi
izrade 2. stupanjskog rješenja.

- Najviše vremena utrošeno je na izbore za vijeća mjesnih odbora. Na sjednici Gradskog vijeća
donijet će se Odluka o raspisivanju.

- Pripreme za 14.sjednicu Gradskog vijeća koja će se održati 23. travnja 2015. godine.
- U suradnji s predsjednicom Povjerenstva za imenovanje ulica sazvana je sjednica toga tijela

na kojoj će se razmotriti ime za novi trg.
- S predsjednicom Gradskog vijeća obavljaju se dogovori vezani uz javnu raspravu o odluci o

odlikovanjima i priznanjima RH.
- Mjesečna izvješća o socijali za PGŽ.

GORDANA PISKAČ
- Popunjena je anketa LAG-a za sve JLS Gorskog kotara u svezi prijave projekata po Mjeri 7.
- Rad na Ugovoru o pravu služnosti za HT.
- Održan je sastanak u Komunalcu vezano na radove u Supilovoj ulici.



- Dobiven je prijedlog procjene vrijednosti zemljišta.
- Sa ŽUC-om je dogovoren obilazak ceste Dedin – Petehovac, dio uz autocestu.
- Analiza Autotransovog linijskog prijevoza. S Autotransom je potrebno dogovoriti sastanak na

tu temu.
- Obilazak terena i dogovor s projektantom vezano na kanalizaciju Crni Lug.
- Hidroelektra  ima namjeru pokloniti  gradu objekt  koji  su koristili  a  koji  im više  ne treba.

Nalazi se u Ulici Tina Ujevića, površine cca 400 m2, dotrajalog krova kroz koji prodire voda,
sanitarni  čvor nalazi  se u jednom krilu.  Objekt  se mora legalizirati  što čini  trošak od cca
20.000 kuna.

- Puno ima upita po javnoj nabavi za projekt Knjižnice. Odgovori na upite davati će se putem
web stranice Grada.

- Zaključeno je da se krene u sanaciju štete na krovištu dječje igraonice po cijeni od cca 8.500
kuna.

- Razmotrena  je  ponuda  Copy  shop  servis  Hreljin  koji  iznajmljuju  fotokopirne  aparate.
Zaključeno je da se zatraži još ponuda te da se napravi analiza troškova servisiranja aparata,
tonera, papira…

- Potrebno je kontaktirati HEP da se vidi da li je uslijed njihovih radova na polaganju kabela
nestalo vode na fojnaru.

DARIO MEDVEDEC
- Postavljanje podloge u domu sportova za proljetni sajma.
- Košarkaška utakmica u nedjelju.
- Za svlačionice na klizalištu dobivena je građevna dozvola, čeka se pravomoćnost rješenja da

bi se započelo s radovima.
- Dobiven je upit od Kuglačkog kluba „Goranin“ za organizaciju državnog prvenstva za mlađe

uzrasne kategorije.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija na gašenju požara trave pokraj Delnica.
- Popravak kombija.
- Orezivanje voćaka.
- Prisustvovanje na Skupštini Zajednice u Vrbovskom te Skupštini DVD-a u Ravnoj Gori.
- Provjeriti s Komunalcem zbog čega je na novom hidrantu slab pritisak.
- Dogovoriti s Gradom čišćenje – paljenje smeća na divljem deponiju u Velikoj Lešnici.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Održano je Odgajateljsko vijeće na kojem se razgovaralo o Olimpijadi.
- Škola atletskih vještina u koju je uključeno 20 djece. Djeca su jako nadarena, postižu vrlo

dobre rezultate u odnosu na, primjerice, Rijeku.
- Suradnja sa Zavodom za zapošljavanje glede zapošljavanja medicinske sestre.
- U Vrtiću su se pojavile vodene kozice.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Aktivnosti oko organizacije proljetnog sajma.
- TZ je dobila poziv da bude partner Festivalu samoniklog bilja u Kršanu.
- Polomljen je kameni stečak u Kuželju.
- Dobivena je informacija da će se manifestacija „Gorani u metropoli“ održati u svibnju.

IVANA PLEŠE
- Rad s korisnicima. Evidentiran je povećan broj ulazaka – preko 100.
- Slaganje knjižne građe, nabava dnevnog i tjednog tiska.
- Radijske emisije i kreativne radionice te radionica engleskog jezika.
- Lista najčitanijih knjiga.

NIKOLA MUVRIN



- Čišćenje rizle (očišćeno je 70 % grada), čišćenje parka te sadnja cvijeća.
- Prikupljanje ponuda za rješavanje ograde pred zgradom u Ulici Tina Ujevića, traženje ponuda

za popravak zida između Hotela Risnjak i objekta Croatia osiguranja.
- Pripreme za proljetni sajam.
- Kontrola rada i čišćenje filtera na fontani.
- Dogovor sa Šumarijom za rušenje jelkica kod Dječjeg vrtića.

DAVORKA GRGURIĆ
- Konačni pregled i ocjena ponuda za radove na Supilovoj ulici.
- Primjedba Lidla jer se ljudi koji putuju u Rijeku na posao parkiraju na njihovom parkiralištu.
- Asfaltiranje  Delnica  i  Lučica,  danas  je  kontrola  radova.  Time  je  proljetno  asfaltiranje

završeno.
- Prisustvovanje seminaru „Zajedno do EU fondova“.
- Očitovanje prema Fondu za zaštitu okoliša vezano za izmjenu svjetiljki javne rasvjete.
- Rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu, posebne uvjete gradnje.
- Popis šteta od zimske službe.
- Prometno redarstvo naplatilo je 7 kazni. 
- Kontrola dnevnika „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Ugovori o zakupu javne površine za odlaganje ogrijevnog drva.
- Pripreme javnog natječaja za pogrebničke djelatnosti.
- Prijedlog cijene zemljišta.
- Uvid u prostorno plansku dokumentaciju s potencijalnim investitorima.
- Gradonačelnik je zatražio da ŽUC popravi, stavi u prijašnje stanje, sve ono što su razbili na

Damskom mostu.

ZRINKA RUŽIĆ
- Izrada tromjesečnih izvještaja.
- Priprema materijala za reviziju učinkovitosti.
- Knjiženje  temeljnica,  prosljeđivanje  sredstava  za  plaće,  plaćanje  kamata,  naknada  za  rad

članovima Vijeća, preknjižavanje stavaka.
- Priprema dokumentacije za provedbu postupka bagatelne nabave za uredski materijal.

Dovršeno u 9,20 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


